
Zápis ze schůze OV Vratíkov konané dne 5. 2. 2025 v 18,00  hodin

Přítomni: Petra Jakubcová, Jan Šmíd, Petr Novotný, Tomáš Sychra, Hana   
                  Novotná, Martin Drška, Magda Kolouchová Hrozová
Občané:  5 občanů

PROGRAM:  1) Zahájení – schválení programu
                       2) Dotazy a připomínky občanů
                       3) Kontrola úkolů
                       4) Posilovna
                       5) Rozpočet OV 2025
                       6) Stav plynofikace
                       7) Využití budov
                       8) Vánoční strom
                       9) Plán akcí I. pol. 2025 
                   10) Podněty a připomínky členů OV
                     11) Různé

1)
Petra Jakubcová přivítala přítomné a zahájila schůzi. Připomínky k programu schůze 
nebyly vzneseny, program byl schválen.
 

2)
Občan se dotazoval, zda do kontejneru na textil patří i zničené textilie – od letošního 
roku je kontejner určen i pro tzv. textilní odpad. Obsah kontejneru se třídí dle stavu 
oděvů a textilu.
Další dotaz – kam vytřídit kovové obaly (např. konzervy) – do kontejneru na plast je 
možno dávat pouze nápojové plechovky z hliníku nebo alobal. Ostatní kovy se třídí 
do nádob na kov a ty jsou umístěné na deseti místech v Boskovicích. V obci 
neuvažujeme o umístění nádoby na kovový odpad ani na drobný elektroodpad.
 
                                                                     3)
Ořez porostu kolem hl. komunikace směrem do Boskovic – úkol splněn, práce 
na ořezu kolem komunikace ještě probíhají.
Oprava chodníků + výměna obrubníků a doplnění obrubníků – úkol trvá
Výměna okna v knihovně – úkol splněn.
Kácení stromu před budovou OV – úkol splněn.
Kontrola střechy budovy bývalé prodejny, zaplechování komínu z důvodu 
protékání do posilovny a místnosti se zrcadly – úkol trvá. Pracovník firmy byl již 
střechu a komín kontrolovat, ale s paní Honzírkovou (MěÚ) ani členy OV Vratíkov se 
ještě nikdo nespojil.  
Úklid v prostorách prodejny – úkol splněn

 
          



                                                                      4)
Správce místní posilovny pan Martin Štarman informoval o využívání posilovny. 
Správu posilovny předal slečně Zdeňce Sychrové, která se zároveň bude starat o 
úklid těchto prostor. Domluvena výměna zámků u horního vchodu do budovy a 
místnosti posilovny = jeden klíč – zajistí P. Novotný.
Vyzvednout příjmové doklady z MěÚ – zajistí Jakubcová.

                                                                        5)
Počáteční stav rozpočtu OV Vratíkov pro r. 2025 zatím nebyl paní Parmovou 
z důvodu nemoci doložen - bude doplněno.
Rozpočet OV pro rok 2025 činí…….Kč.
Převod z roku 2024 činí 78 711,- Kč.

Předpokládané výdaje z rozpočtu OV v roce 2025, který činí ……………Kč:
• 1 275,- Kč – hosting, internet. stránky
• 16 500,- Kč – údržba budov
• 17 000,- Kč – zájezd obce (Safari park Dvůr Králové)
• 3 000,- Kč – skákací hrad – dětský den
• 10 000,- Kč – atrakce pouť Vratíkov
• 2 500,- Kč – balíčky na Mikuláše
• 3 500,- Kč – pronájem zimního stadionu
• …… - rezerva

                                                                      6)
Tomáš Sychra informoval o schůzce k plynofikaci obce, které se zúčastnil na MěÚ 
Boskovice s místostarostou města, panem Ing. Lukášem Holíkem, s projektantem 
M.i.S. Protivanov, panem Ing. Michalem Veselým a se starostou obce Okrouhlá, 
panem Pavlem Chlupem. Stále pokračuje jednání ohledně majetkoprávních vztahů. 
Bude následovat jednání pana starosty Okrouhlé s majiteli dotčených pozemků (cca 
3 parcely) a společně s vedením města Boskovice nalezení co nejpřijatelnějšího 
řešení dané situace.

7)
Obec má k dispozici 3 budovy – budova OV Vratíkov (sál a knihovna), víceúčelová 
budova (posilovna, místnost se zrcadly) a bývalá prodejna.
Pro setkání občanů většího počtu (veřejná schůze,…) nebo konání soukromých 
oslav, nemá obec k dispozici prostornější společenskou místnost. Proto jsme se 
obrátili s žádostí na městskou architektku paní Ing. arch. Andreu Prajsovou o 
odborný názor na co nejefektivnější využití budov. V měsíci prosinci proběhla 
předběžná schůzka a prohlédnutí daných objektů. 

OV Vratíkov tímto žádá o zpracování odborného návrhu využití budov pro 
vytvoření většího prostoru (sálu). 



Je třeba v budovách obce počítat s umístěním posilovny, knihovny a ve 
vytvořeném prostornějším objektu navrhnout i zázemí s kuchyňkou a sociálním 
zařízením.

8)
Petra Jakubcová informovala o jednání s paní Přindišovou ohledně možnosti 
výsadby nového jehličnanu před budovou OV nebo na návsi (před budovu prodejny). 
Jednalo by se o jehličnan, který by v budoucnu sloužil jako vánoční strom. V návrhu 
je jedle ojíněná, z důvodu její odolnosti. S paní Přindišovou je předběžně domluvena 
schůzka v obci, aby se vybralo co nejvhodnější stanoviště. O termínu bude 
informováno.
Po odstranění původního jehličnanu před budovou OV, bude následovat seříznutí 
pařezu.

9)
 6. 2.  – Čaj o páté
 7. 3. – Oslava MDŽ
29. 3. – Ukliďme Česko
 4. 4. – Jarní tvoření
19. – 20. 4. – Velikonoční výstava
30. 4. – Stavění máje, čarodějné putování do pohádky, pálení čarodějnic
24. 5. – Zájezd Safari park Dvůr Králové n.L.
31. 5. – Kácení máje, dětský den 

10)
Upozornění na vlhké sklepní pod prodejnou – situace bude řešena.

Instalace kamerového systému - z důvodu nepřiměřené manipulace s prodejním 
automatem bude, na žádost provozovatele a na jeho náklady, instalován kamerový 
systém, který bude zaměřen na dotčený objekt. Z tohoto důvodu byl posílen dosah 
internet. připojení na budovu prodejny.
Ocenění knihovny Vratíkov - ve čtvrtek 6.2.2025 do místní knihovny dorazí 
pracovnice Moravské zemské knihovny Brno, aby předaly poděkování ředitele MZK 
prof. Tomáše Kubíčka uděleného na slavnosti Komunitní knihovna Jihomoravského 
kraje 2024 naší knihovně Vratíkov.  

11)

Závěr:  Členové OV souhlasí s návrhem výdajů z rozpočtu pro rok 2025
             Členové OV žádají o zpracování návrhu na využití obecních budov

Zapsala: H. Novotná                                                    Ověřila: P. Jakubcová


